
Verksamhetsberä,else för Värnamo Bouleklubb verksamhetsåret 2023. 

Styrelsen för Värnamo Bouleklubb får härmed avlägga följande verksamhetsberä;else. 

Styrelsen har under det gångna året ha= 9 protokollförda möten. 

Styrelsen har bestå; av: 

Ordförande, Anders Sällberg, v Ordförande Kurt Svensson, Adjungerande kassör Jerry Rogerstam och övriga ledamöter, 
KersIn Karlsson, Rosie Vestlund och Hans-Göran Aspler. Suppleanter har varit Anna Klingberg och Jonny Fransson. 

Året började med lite av e; kaos, då vår mångårige kassör Birgi;a Roman plötsligt bestämde sig för a; avgå. A; byta 
kassör och firmatecknare fick vi e=er ca 4–5 månader veta a; det inte är det enklaste. Första halvåret 2023 blev därför 
mycket samtal Ill Birgi;a, med frågor, Ips mm.  

Ekonomin höll vi flytande och mycket samlades på hög.  

När väl allt var klart med banken så var det dags a; ta tag i bokföringen och reda ut allt som släpat e=er. Det var e; 
rejält arbete, men Ill slut stämde alla konton och allt började flyta på. 

Den berömda kullen, som den gamla styrelsen redan bestämt och handlat upp, höll samIdigt på a; tas bort och det 
blev en ganska dyr historia. 

En annan större utgi= under de;a år har varit den nya belysningen i boulehallen. Totalt har vi investerat ca 60 000: - 
på belysningen och kullen. De;a Ill trots kan vi påvisa e; bra resultat för 2023. 

Klubben har representerats på Värnamokalaset den 13 maj, då vi var e; gla; gäng i Åbroparken som visade upp oss. 

Senare på hösten var vi på seniormässan i Gummifabriken. Dessa båda akIviteter Illsammans med all annan publicitet 
vi få; av bland annat, våra dukIga serie och SM-spelare, har renderat i e; flertal nya medlemmar. 

I skrivande stund är vi registrerade 127 medlemmar. Medlemsavgi=en har under året varit 250: - vilken förra årsmötet 
höjde Ill 300: - Träningsavgi=en har varit oförändrad 400: - 

Utöver e; gediget tävlingsprogram, vilket redovisas separat, anordnade vi en medlems- och grillkväll. Denna grillkväll 
blev som vanligt välbesökt. E; 60-tal medlemmar kom och njöt av korv och hamburgare. 

Senare under hösten, e=er seniormässan, ordnade e; gäng tjejer en mycket uppska;ad tjejkväll i boulehallen. Det 
bjöds på smörgåstårta med drycker och e; 50-tal tjejer dök upp.  

Vi hade också två ”prova på” kvällar som samlade e; 30-tal intressenter, flera av dessa skrev senare in sig som 
medlemmar i vår fina förening. 

Till sist vill styrelsen tacka alla för det gångna året och samIdigt önska den nya styrelsen lycka Ill. 

 

 

_____________________     _______________________      _________________            _______________ 

Anders Sällberg       Kurt Svensson      Hans-Göran Aspler Rosi Vestlund 
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KersIn Karlsson                  Ane;e Johansson                    Jerry Rogerstam  


